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Zapisnik sjednice Upravnog odbora HTS 4/2018.-2022. 

održane 24. 01. 2019. godine u Zagrebu 

 

Prisutni članovi: Mario Kasović, Zlatko Tomšić, Denis Grgorinić (via Skype), Hrvoje Vlahović 

(via Skype), Hrvoje Tisaj (via Skype) 

Ostali prisutni: Zlatko Parać (NO), Nataša Preis-Bedenik (GT) 

 

Predsjednik Mario Kasović pozdravio je članove UO i zahvalio se na odvojenom vremenu za 

sjednicu. Prije početka predložio je izmjenu predloženog Dnevnog reda – prve točke: očitovanja UO-a 

na dopis predsjednika NO.   

Dnevni red je usvojen jednoglasno.  

  

1. Očitovanje na dopis NO UO-u:  

 

            Zlatko Parać se u dopisu i na početku sastanka osvrnuo na nekoliko posljednjih pristiglih 

mailova predsjednika TK Swibir Marka Miličića i objavu na službenim stranicama društvenih mreža 

navedenog kluba, a što je i dokumentirano.  Uz krajnje neprimjereni sadržaj, ranija očitovanje je  

Marko Miličić posao kao predsjednik odnosno privatna, ali i odgovrna osoba kluba.  Budući da je na 

svojoj službenoj Facebook stranici TK Swibir objavio post u kojem ismijava i negativno prezentira 

realizaciju planova Saveza, smatra da je klub doveden u poziciju odgovornosti, što je presedan.  

Parać smatra da  je jasno da je od strane Saveza u nekoliko navrata iskazana želja za normalnom 

kounikacijom i smirivanjem tenzija pokušajima jasnih obrazloženja, ali od sstrane predstavnika TK 

Swibir nažalost nema poštovanja i želje za zajedničkim funkcioniranjem, već se pomirbeni stav 

Saveza prepoznaje kao slabost te se nastavlja s napadima.  Za kraj Parać napominje kako ni prošli ni 

sadašnji UO nije pravilnikom propisao detaljne norme i standarde komunikacije prema Savezu ili 

klubovima, pa moli UO da ih u budućnosti jasno i nedvomisleno propiše, da se navede što je 

prihvatljio, a što ne; da se navede direktna komunikacija sa Savezom i klubom, da se sankcioniraju 

kružni mailovi neprimjernog sadržaja i td. 

           Mario Kasović je ispred Saveza konzultirao pravnika vezano uz  dopise koje dao svoje mišljenje 

o postupanju Marka Miličića kao osobe i kao predstavnika Saveza i da je dobio informaciju da se radi 

o ozbiljnijim prekršajima. Nakon tih konzultacija došle su nove pritužbe od sportaša i od NO-a.  Parać 

još jednom naglašava da su svi istupci prije bili napravljeni od strane osobe, a istup na društvenoj 

mreži je bio istup kluba. Time je klub postao predmet odgovornosti. Zlatko Tomšić smatra da treba 
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naglasiti da UO potiče konstruktivnu komunikaciju prema klubovima i da svi imaju pravo komunicirati 

sa Savezom i potiče se svako povezivanje između klubova. Treba prekinuti destruktivnu komunikaciju 

koja je rezultirala negativnom percepcijom Saveza i tjeranjem ljudi iz triatlonskog sporta i kojoj je cilj 

manipulacija Savezom, njegovim djelatnicima i članicama.  Tisaj se slaže sa svime, i dodaje da treba 

djelovati brzo i ne puštati da se takva situacija nastavi. Vlahović se slaže sa svim izrečenim: nije bitno 

ime i prezime, treba postupati brzo i jednako prema svima. Denis Grgorinić se slaže sa činenjicom da 

dopisi Saveu moraju biti na razini, ali naglašava da ne čita mail svog kluba odosno da nije uključen u 

komunikaciju te ne poznaje sve detalje i da ne može donijeti sud. Smatra da mora biti jasno 

propisano koji prekršaj nosi koju stegovnu mjeru i na taj će se način olakšati i rad stegovnom sudu. 

Glavna tajnica podsjetila je na postojanje Etičkog pravilnika i napomenula je da su u konkretnom 

slučaju od strane kluba direktno prekršene odredbe Satuta, a od strane pojedinca Etičkog pravilnika 

u kojem jasno stoji koje je ponašanje prihvatljivo, a koje nije.  

Nakon rasprave Članovi UO-a su sumirali sljedeće odluke:  

Stegovni sud HTS-a uputit će se upit odnosno prijava vezane uz 3 točke sa zamolbom za provjerom  

postojanja elemenata za Stegovni postupak: 

1.      Izjavu predstavnika kluba Marka Miličića o namještenom natječaju 

2.      Neprimjeren istup kluba na društvenim mrežama  

3.      Dopis Deana Patrčevića  vezan uz zabranu nastupa na utrci Poreč Triatlona 

 

UO je sa 4 glasa za i jednim suzdržanim glasom usvojio prijedlog da se na Stegovni sud pošalju 

navedeni upiti. 

 

2. Natječaj za GT 

 

Temeljm javno objavljenog poziva na natječaj pristigla je jedna prijava. Svi su članovi pročitali 

dokumente koji su im prosljeđeni nakon zaključenja natječaja. Nakon rasprave, članovi UO-a su 

doijeli dljedeće odkuke:  

UO je sa 5 glasova za, 0 protiv i nula suzdržanih donio odluku o razrješenju Nataše Preis-

Bedenik s mjesta glavne tajnice. 

UO je sa 5 glasova za, 0 protiv i nula suzdržanih donio odluku o imenovanju Dorijana Pavliše 

na funkciju glavnog tajnika 

UO je sa 5 glasova za, 0 protiv i nula suzdržanih donio odluku da će se do idućeg sastanka 

predložiti i potpisati predviđeni ugovor o radu prema uvjetima natječaja i usvojenom financijskom 

planu Redovnog programa HOO-a.  

 

3.  Kalendar natjecanja 

 

Budući da nisu svi klubovi poslali zatražene povratne informacije i potvrdili datume, o 

kalendaru će se odlučivati na idućem sastanku UO-a.  
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4. Razno:  

1.  ETU razvoji kampovi 

Članovi UO-a informirani su o mogućnostima odlaska sportaša na razvojne kampove od kojih 
je prvi na Cipru: Zaključuje se da naši sportaši trebaju ići na međunarodne kampove u što većoj 
mjeri: da dobiju više informacija, iskustva, da se razvijaju i da budu motivirani za rad, ali i 
konstatira da uz maloljetne sportaše treba ići osoba koja će ih vodii i skrbiti o njima. Što se tiče 
razvojnig kampa na Cipru. nakon sastanka nazvat će se Željko Bijuk s upitom o produženju roka za 
prijave, a ako je moguće poslati dokumente do ponedjeljka, onda će se odmah proslijediti 
informacija na klubove. Izbornica će naknadno selektirati sportaše za kampove, ako ne budu svi 
prijavljeni i primljeni.  

2. Triatlon Cres-Lošinj 

UO je primio informacije o održavanju triatlona na Cresu, istog onog koji je bio organiziran 
lani. Ispred Urega HTS-a uputit će se upit TK Matuljima koji su lani bili suorganizatori triatlona da 
se isti uvrsti u kalendar. 

3.    Kros triatlon na Prematuri – Kamenjak  

Denis Grgorinić je potvrdio da će se najavljeni kros triatlon održati; TK Pula će poslati 
službenu zamolbu za kalendar naknadno Datum 14./15.6., kako je bilo i ranije najavljeno. Nakon 
slanaj službene prijave raspravljat će se o uvrštavanju utrke u kalendar 

4. Izrada promotivnih materijala HTS-a 

Hrvoje Tisaj je zamolio da se naprave općeniti promo materijal za prezentaciju HTS-a: Hrvoje 
Tisaj će poslati par natuknica što točno želi, a Zlatko Tomšić, Mario Kasović i Nataša će sastaviti 
materijal na dvije do tri stranice.  

Sastanak je zaključen u 19:30 sati 

Zapisnik sastavila: Nataša Preis-Bedenik 

U Zagrebu, 24.1.2019. 

Mario Kasović 

Predsjednik HTS-a  
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